
Protokół z posiedzenia 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  

z 4 grudnia 2012 roku 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy Krupski Młyn przy  
ul. Krasickiego 9 w Krupskim Młynie 4 grudnia 2012 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Przewodnicząca Komisji  - Ochman - Szyguła Róża ,  
Członek Komisji  - Sufa Franciszek, 
Członek Komisji  - Pilarski Krzysztof, 
W posiedzeniu wzięli udział ponadto: 
Zastępca Wójta Gminy -  Stefan Hajda  
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska-Kwiek 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza 
 
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i przedstawił obecnym porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się oraz sformułowanie opinii i wniosków dotyczących projektu uchwały 
budżetowej na 2013 rok.  

2. Sprawy bieżące. 
W związku z wnioskiem Przewodniczącego Rady Gminy  o rozpoczynanie  posiedzeń Komisji Stałych 
Rady Gminy od przedstawienia przez Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 
informacji na temat projektów uchwał Rady, które dotyczyć będą nowych zasad gospodarowania 
odpadami na terenie gminy, członkowie Komisji przychylili się do  tej propozycji i rozpoczęto 
posiedzenie Komisji od wysłuchania informacji Pani Beaty Plaza na temat nowych zasad 
gospodarowania odpadami.  
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza przedstawiła radnym 
szczegółowe zasady gospodarowania odpadami oraz zapoznała Radnych z projektem regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, który zostanie wprowadzony w miejsce dotychczas 
obowiązującego.  
Ad. 1. 
 Zapoznanie się oraz sformułowanie opinii i wniosków dotyczących projektu uchwały 

budżetowej na 2013 rok.  

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały budżetowej na 2013 rok i przedstawiła jego 

główne założenia. Poinformowała jednocześnie, że budżet jest bardzo trudny, bo opiera się przede 

wszystkim na prognozach, wskaźnikach i przewidywaniach.  

Zastępca Wójta powiedział, że niektóre wydatki, w przedstawianym projekcie budżetu, są 

niedoszacowane, tj. m.in.:  wydatki na MZKP czy wydatki oświatowe.  

Krzysztof Pilarski zaproponował aby rozważyć możliwość zakupu agregatu prądotwórczego dla 

miejscowości Potępa w ramach środków z funduszu sołeckiego w 2014 roku. 

Ad. 2. 

              Sprawy bieżące. 

Członkowie Komisji nie zgłosili spraw bieżących. 
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00. 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Róża Ochman-Szyguła…………………… Krzysztof Pilarski…………………… Franciszek Sufa…………………………… 

Prot. K. Michałek 
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 


